

Pressemitteilung REFLECTS®

Datum: 21.10.2021

Schnell, Schneller, RETIME® Fast Track: Ausgewählte Armbanduhren in nur 4 Wochen

Der Kölner Werbeartikel-Multispezialist REFLECTS® präsentiert unter seiner Marke RETIME® - Cool watch concepts – ein neues und einzigartiges Lieferkonzept für Werbeuhren in nur vier Wochen.

Mit dem Fast Track Order Concept bietet REFLECTS® seinen Kunden eine individualisierte Werbeuhr innerhalb von 4 Wochen ab Werk Köln an. Möglich macht es eine Vorauswahl an neun Armbanduhren-Modellen, die nahezu zu jeder Zielgruppe passen. Der Kunde kann zwischen zwei festgelegten Veredelungsarten wählen: 1C – 4C Siebdruck oder ein Relief-Logo auf dem Ziffernblatt. So können die individuellen Armbanduhren in der Hälfte der üblichen Lieferzeit ab Fernost realisiert werden. Schon ab 25 Stück können Sie die Fast Track-Werbeuhren individualisieren.

Link: <https://www.reflects.com/de/marken/retime/retime-fast-track/>

Über REFLECTS®

Das Kölner Unternehmen REFLECTS® ist Multispezialist für haptische Werbeartikel. Seit seiner Gründung im Jahr 1988 macht REFLECTS® als Hersteller und Importeur von Werbemitteln Botschaften greifbar und Unternehmen sichtbar. Das Sortiment umfasst Produkte aus den Bereichen Elektronik, Metallartikel, Drinkware, Büroaccessoires und Uhren. Mehr als 100 Beschäftigte an dem Standort in der Rheinmetropole Köln sorgen mithilfe von Veredelungstechniken wie Lasergravur, Tampondruck, UV-Druck und Doming für die optimale Inszenierung der Werbebotschaften.

www.reflects.com

Pressekontakt
REFLECTS® GmbH
Anna Bunde

Toyota-Allee 54
50858 Köln
Telefon: +49 2234 99 00-517
Telefax: +49 2234 99 00-100
E-Mail: a.bunde@reflects.com

REFLECTS® release

Date: 2021-10-21

Fast, Faster, RETIME® Fast Track: Selected watches in only 4 weeks

Cologne-based promotional products multi-specialist REFLECTS® presents a new and unique delivery concept for promotional watches in just four weeks under its brand RETIME® - Cool watch concepts.

With the Fast Track Order Concept, REFLECTS® offers its customers an individualised promotional watch within 4 weeks ex works Cologne. This is made possible by a pre-selection of nine watch models that fit almost any target group. The customer can choose between two fixed types of finishing: 1C - 4C silkscreen printing or a relief logo on the dial. This way, the individual watches can be shipped in half the usual delivery time from Far East. You can customise the Fast Track promotional watches from 25 pieces.

Link: <https://www.reflects.com/en/brands/retime/retime-fast-track/>

About REFLECTS®

The Cologne-based company REFLECTS® is a multi-specialist for haptic promotional products. Since its foundation in 1988, REFLECTS® has been making messages tangible and companies visible as a manufacturer and importer of promotional products. The range includes products from the fields of electronics, metal articles, drinkware, office accessories and watches. More than 100 employees at the site in the Rhine metropolis of Cologne use customisation techniques such as laser engraving, pad printing, UV printing and doming to ensure that advertising messages are optimally presented.

www.reflects.com

PR contact

REFLECTS® GmbH

Anna Bunde

Toyota-Allee 54

50858 Köln

Phone: +49 2234 99 00-517

Fax: +49 2234 99 00-100

E-Mail: a.bunde@reflects.com